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                                                           Protokół nr 50/2023 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w dniu 14 czerwca 2023 r. w godzinach od 9.00 do 10.10 w trybie zdalnym, 

na platformie zoom.  

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof 

Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała i Tomasz Żmuda – lista zał. nr1.  

 

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli:  

1) Zastępca Prezydenta – p. Bogumiła Porębska  

2) Dyrektor Wydziału Sportu – p. Marek  Baran 

3) Dyrektor Tarnowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – p. Arkadiusz Marszałek 

4) Dyrektor Wydziału Infrastruktury Miejskiej – p. Rafał Nakielny 

 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz otworzył posiedzenie Komisji Sportu, Rekreacji  

i Turystyki. Następnie radni potwierdzili obecność w aplikacji eSesja i przyjęli, bez uwag 

zaproponowany porządek obrad.   

 

Porządek posiedzenia - zał. nr2. 

1. Akcja „Lato w mieście” – omówienie przygotowania do wakacji 2023.   

2. Informacja Prezydenta Miasta o przyznanych w 2023 r. nagrodach dla najlepszych 

sportowców i trenerów.   

3. Informacja Prezydenta Miasta o stanie przygotowań miasta do organizacji Igrzysk 

Europejskich. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Ad. 1. Akcja „Lato w mieście” – omówienie przygotowania do wakacji 2023.   

 

Wydział Sportu Urzędu Miasta Tarnowa przekazał pisemną informację o przygotowaniach  

do realizacji Programu „Lato w mieście – bezpieczne wakacje Tarnów 2023”.  Materiał 

stanowi zał. nr3 do protokołu. 

Dyrektor Wydziału Sportu Marek Baran poinformował, że środki z budżetu na realizację 

powyższego Programu w 2023 r. wynoszą: 

- 170.000,00 zł na półkolonie (w 2022 r. było to 150.000,00 zł), 

 

1Lista obecności członków komisji. 
2 Porządek posiedzenia. 
3Informacja na temat „Analiza przyznanych dotacji klubom sportowym i stowarzyszeniom na 2023 r. i omówienie 

mechanizmów ich dotowania”. 
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- 120.000,00 zł na organizację zajęć sportowo - rekreacyjnych (w 2022 r. kwota ta wynosiła  

80.000,00 zł).  

Organizacja półkolonii finansowana jest ze środków budżetu Gminy Miasta Tarnowa oraz  

z opłat za udział w półkolonii (określonych Regulaminem zawartym w zarządzeniu  

Nr 139/2023 Prezydenta Miasta Tarnowa z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie ustalenia 

Regulaminu naboru uczestników i ogólnych zasad organizacji w roku 2023 półkolonii  

w szkołach publicznych prowadzonych przez Gminę Miasta Tarnowa oraz z zarządzeniem  

Nr 151/2023 Prezydenta Miasta Tarnowa z dnia 6 kwietnia 2023 r. zmieniającym zarządzenie 

w sprawie ustalenia Regulaminu naboru uczestników i ogólnych zasad organizacji w roku 

2023 półkolonii w szkołach publicznych prowadzonych przez Gminę Miasta Tarnowa 

uiszczanych przez opiekunów prawnych uczestników półkolonii).  

Dyrektor Marek Baran przekazał, że Wydział Sportu jest w trakcie aktualizacji ofert  

i zawierania umów. Jest również przygotowywana ostateczna wersja zajęć prowadzonych na 

półkoloniach. Wykonawcą będzie Tarnowski Ośrodek Sportu i Rekreacji i organizacje 

pozarządowe. Podczas trwania półkolonii Komenda Miejska Policji, Państwowa Straż 

Pożarna, Straż Miejska i Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna przeprowadzi 

czynności kontrolne.   

W dalszej części Dyrektor Marek Baran przedstawił ogólne zasady organizacji półkolonii.  

Radny Stanisław Klimek zapytał – czy są jeszcze wolne miejsca na półkolonie?  

Dyrektor odpowiedział: nie ma pełnego obłożenia, rynek staje się bogatszy jeśli chodzi  

o organizację półkolonii. W organizacji podobnych wakacyjnych zajęć w Tarnowie 

uczestniczą – oprócz TOSiR – Pałac Młodzieży i inne podmioty. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz zapytał Dyrektora Arkadiusza Marszałka o ceny  

biletów za korzystanie z basenu letniego w Parku Wodnym w Tarnowie – Mościcach. 

Przewodniczący chciał też wiedzieć, jaki jest planowany termin jego otwarcia.   

Dyrektor Arkadiusz Marszałek zapoznał Komisję z cenami wejściówek na basen. Następnie 

przekazał, że obecnie przez odpowiednie służby sprawdzany jest stan techniczny urządzeń. 

Trwają również badania odbiorcze, aby uzyskać potwierdzenie, że urządzenia mogą być 

przekazane do eksploatacji. Odbiór nastąpi prawdopodobnie pod koniec czerwca.  

Dyrektor Rafał Nakielny dodał, że ze względu na procedury badania wody otwarcie może 

nastąpić na początku lipca. 

Na tym punkt zakończono. 

Ad. 2. Informacja Prezydenta Miasta o przyznanych w 2023 r. nagrodach dla 

najlepszych sportowców i trenerów.   

Pani Zastępca Prezydenta Bogumiła Porębska przekazała, że ze względu na „okrojony” 

budżet Gminy Miasta Tarnowa w 2023 r. nie przyznano żadnych nagród dla najlepszych 

sportowców i trenerów.  

Po tej informacji nie prowadzono żadnej dyskusji.  

Punkt został zamknięty.   
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Ad. 3. Informacja Prezydenta Miasta o stanie przygotowań miasta do organizacji 

Igrzysk Europejskich. 

Głos zabrała Zastępca Prezydenta Pani Bogumiła Porębska. Poinformowała Komisję,  

że 9 czerwca marszałek Małopolski Witold Kozłowski wraz z osobami odpowiedzialnymi za 

przygotowanie obiektów sportowych z ramienia spółki Igrzyska Europejskie 2023, 

wizytowali w Tarnowie obiekty sportowe. Wizytacja przebiegła bardzo pomyślnie. Obiekty 

budowane przez miasto, jak i te wykonane przez spółkę wypadły bardzo dobrze. Teraz trwają 

ostatnie prace porządkowe. Wykonawca zapewnił gotowość obiektów na dzień 20 czerwca. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz otworzył dyskusję.  

Radny Tomasz Żmuda zwrócił się z zapytaniem, kto promuje Igrzyska Europejskie. Pani 

Bogumiła Porębska wyjaśniła, że promocją zajmuje się tylko i wyłącznie spółka Igrzyska 

Europejskie 2023. Miasto do celów promocyjnych udostępniło spółce wszystkie „słupy 

ogłoszeniowe” i miejsca możliwe do obklejenia plakatami. Jednak spółka nie do końca z nich 

korzysta. Brakuje wizualizacji.  

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz stwierdził, że promocja Igrzysk przez spółkę Igrzyska 

Europejskie 2023 jest słaba, mało kto wie o imprezie. Zapytał, jak dużo jest sprzedanych 

biletów. Zastępca Prezydenta Pani Bogumiła Porębska odpowiedziała, że z informacji, którą 

posiada od spółki – sprzedanych jest około 1/3 biletów (→ w tym miejscu zostały Komisji 

podane ceny biletów).    

Radny Krzysztof Janas zapytał o piasek, który pozostanie po zawodach (co się z nim stanie?).  

Zastępca Prezydenta Pani Bogumiła Porębska poinformowała, że piasek pozostanie i będzie 

zagospodarowany na innych obiektach TOSiR, między innymi na terenie Przystani Kantoria 

przy ul. Piłsudskiego.  

W dalszej części prowadzono dyskusję na temat rozgrywek w ramach Igrzysk Europejskich. 

Zastępca Prezydenta Pani Bogumiła Porębska przekazała, że zawodnicy zakwaterowani będą 

w Krakowie. Natomiast z noclegów w Tarnowie skorzystają kibice, wolontariusze i media. 

Dyrektor Arkadiusz Marszałek dodał, że na ten moment teren Mościc jest objęty strefą 

bezpieczeństwa, bez akredytacji do Areny Jaskółka Tarnów i obiektów jej przyległych nie 

można już wejść. Firma ochraniarska weryfikuje każde wejście, a zarządzającym tymi 

obiektami jest już spółka Igrzyska Europejskie 2023 […]. 

Radny Sebastian Stepek poprosił o informacje dotyczące udzielania akredytacji. Dyrektor 

Marek Baran poinformował, że indywidualne akredytacje na ceremonię otwarcia  

i zamknięcia Igrzysk Europejskich 2023 udzielane są na podstawie indywidualnej rejestracji 

w systemie. Po zarejestrowaniu, od organizatora powinna przyjść informacja o sposobie  

i terminie odbioru […]. Prawdopodobnie odbiór będzie w Centrum Sztuki Mościce.  

Ze względu na dane osobowe – Urząd Miasta Tarnowa nie posiada dostępu do tego systemu. 

Na koniec Dyrektor powiedział, że może pojawić się problem z parkingami, bo spółka nie 

przewiduje dużej liczby miejsc parkingowych.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.   
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Ad. 4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz poinformował, że wpłynęła odpowiedź od Prezydenta 

Miasta Tarnowa na wniosek Komisji w sprawie rozważenia możliwości budowy na terenie 

Pałacu Młodzieży dwóch boisk do plażowej piłki siatkowej. Z odpowiedzi wynika, że ze 

względu na duże koszty utrzymania nie jest planowana budowa tego typu nowych obiektów. 

Ewentualne wolne środki finansowe powinno się przeznaczyć na utrzymanie istniejących 

obiektów sportowych i budowę nowych, w pełni wykorzystywanych w okresie całego roku 

(odpowiedź stanowi zał. nr4).  

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz przyznał, że ma odmienne zdanie i nie podziela 

stanowiska Prezydenta. Powiedział: Intencją było, aby ten piasek wykorzystać pod budowę 

nowego boiska. To nie jest wielka inwestycja, to nie jest wielki koszt […]. Kończę temat, nie 

będę walczył o kolejne boiska. Jeśli ten teren przy Pałacu Młodzieży nie odpowiadał wielu 

osobom, to można by było zrobić boiska na błoniach koło stadionu przy ul. Piłsudskiego. 

Odpowiedź jednak jest negatywna. Przewodniczący Piotr Górnikiewicz podkreślił, że 

wszystkie wnioski kierowane do Prezydenta w ostatnim czasie nie uzyskują aprobaty.    

Do słów przedmówcy odniósł się radny Krzysztof Janas. Miał odmienne zdanie. Uważał, że 

wskazana lokalizacja budowy boisk do plażowej piłki siatkowej przy Pałacu Młodzieży nie 

była najlepsza [dlatego podczas głosowania – wtrzymał się od głosu]. Przekonywał, że może 

w przyszłości takie boiska powinny powstać na terenach tarnowskich osiedli (…), tak jak 

miało miejsce wybudowanie Domu Kultury na osiedlu Westerplatte.  

Radny Sebastian Stepek zwrócił się do Dyrektora Arkadiusza Marszałka z zapytaniem, czy 

boiska piaszczyste w Letnim Parku Wodnym w Tarnowie - Mościcach będą udostępnione dla 

mieszkańców – jeśli tak, to w jakiej cenie. Pan Dyrektor Arkadiusz Marszałek potwierdził 

informację, że z chwilą otwarcia obiektu boiska piaszczyste będą ogólnodostępne i dla 

wszystkich korzystających w 2023 r. bezpłatne (wejście na boiska będzie od strony 

Miejskiego Domu Sportu).   

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz poinformował o odpowiedzi Prezydenta Miasta Tarnowa 

na wniosek Komisji w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie remontu 

drogi dojazdowej pomiędzy Letnim Parkiem Wodnym, a boiskami ZKS Unia Tarnów.  

Z tej odpowiedzi wynika, że „wniosek został już częściowo zrealizowany”. W sytuacji, gdyby 

na przestrzeni roku budżetowego nie było możliwości zabezpieczenia środków finansowych, 

to zadanie to zostanie uwzględnione w wykazie zadań będących przedmiotem analiz do 

uwzględnienia ich w projekcie uchwały budżetowej na kolejny rok” (odpowiedź stanowi  

zał. nr5). 

 

 

4 Odpowiedź Prezydenta Miasta Tarnowa na wniosek Komisji w sprawie rozważenia możliwości budowy na terenie Pałacu 

Młodzieży dwóch boisk do plażowej piłki siatkowej. 
5 Odpowiedź Prezydenta Miasta Tarnowa na wniosek Komisji w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 

wykonanie remontu drogi dojazdowej pomiędzy Letnim Parkiem Wodnym, a boiskami ZKS Unia Tarnów.  
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W dalszej części tego punktu rozmawiano o problemach finansowych zespołu Roleski Grupa 

Azoty Tarnów. Przewodniczący Piotr Górnikiewicz powiedział, że tarnowskie siatkarki 

prawdopodobnie nie będą mogły kolejny raz rozegrać sezonu w Tauron Lidze. Powodem są 

problemy finansowe. Wszystko przez wycofujących się ze wsparcia sponsorów i braku 

pomocy finansowej ze strony Urzędu Miasta Tarnowa.  

 

Na koniec Przewodniczący Piotr Górnikiewicz poinformował, że w związku z brakiem 

porozumienia z Panem Prezydentem w sprawach kluczowych dla funkcjonowania 

tarnowskiego sportu z dniem 1 lipca 2023 r. złoży rezygnację z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki.  

 

Następnie, dziękując wszystkim za współpracę zamknął posiedzenie.   

                                                                                  

                                                                                                                                                                                                 

 

 

 

Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz    

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 


